

ນໍາພາເຂດປົກຄອງ King ໄປສູ່ມາດຕະຖານທີ່ສູງກວ່າ: ບຸລິມະສິດຂອງນະໂຍບາຍຕໍ່ຕ້ານຜູ້ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດປີ 2021-2022

ບາງຄົນເອີ້ນ ໂຄວິດ-19 ວ່າ “ຕົວເປີດເຜີຍທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່” ຫຼື “ຕົວສົມດຸນທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່”. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ ການແຜ່ລະບາດຂອງ ໂຄວິດ-19 ບໍ່ໄດ້ສົມດຸນການເຂົ້າເຖິງຊັບພະຍາກອນທີ່ຈໍາເປັນຢ່າງເທົ່າທຽມ. ຍິ່ງໄປກວ່ານັ້ນ ມັນໄດ້ສະແດງເຖິງຊ່ອງຫວ່າງຂະໜາດໃຫຍ່ລະຫວ່າງປະຊາຊົນທີ່ມີການເຂົ້າເຖິງຊັບພະຍາກອນທີ່ຈໍາເປັນຢ່າງເທົ່າທຽມ ແລະ ປະຊາຊົນທີ່ບໍ່ມີການເຂົ້າເຖິງ. ມັນຍັງໄດ້ສະແດງເຖິງສິ່ງໃໝ່ໆທີ່ຂໍ້ມູນ, ວິທະຍາສາດ, ຜູ້ສະໜັບສະໜູນ, ຄົນຜິວດໍາ ແລະ ຄົນຟື້ນເມືອງບໍ່ໄດ້ສະແດງແກ່ພວກເຮົາເປັນເວລາຫຼາຍຮຸ່ນຄົນ. ຂໍ້ມູນ, ເລື່ອງລາວ ແລະ ປະສົບການດໍາລົງຊີວິດຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການປ່ຽນແບ່ງທີ່ແທ້ຈິງ.

ໃນຄໍາປາໄສແຫ່ງລັດຂອງເພິ່ນ ໃນວັນທີ 24 ກໍລະກົດ 2020, ຜູ້ບໍລິຫານເຂດປົກຄອງ King, Dow Constantine, ໄດ້ເວົ້າກ່ຽວກັບ “ຄວາມເປັນຈິງທີ່ໂຫດຮ້າຍຂອງການແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດ ແລະ [ການຈໍາແນກ] ທີ່ອັດຕະໂນມັດຂອງພວກເຮົາ.”

ການເສຍຊີວິດ, ການຂາດຄວາມຍຸຕິທໍາ ແລະ ຄວາມບໍ່ສະຫງົບທີ່ພວກເຮົາເຫັນໃນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ທົ່ວປະເທດໃນປີ 2020 ແມ່ນຜົນຕາມມາໂດຍກົງຂອງການປະຕິເສດລະບົບປາຍທາງ, ການປະຕິບັດ ແລະ ນະໂຍບາຍທີ່ຖືກສ້າງຂຶ້ນ ແລະ ສະໜັບສະໜູນໂດຍຄວາມເຊື່ອທີ່ວ່າຄົນຜິວຂາວຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຢູ່ໃນທີ່ນັ້ນໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ.

ຄວາມສໍາເລັດ ທີ່ພວກເຮົາມີຮ່ວມກັນທົ່ວປະເທດແມ່ນຂຶ້ນກັບການມີຄວາມຮັບຜິດຊອບຕໍ່ວິທີການທີ່ຄົນຜິວດໍາ ແລະ ຄົນຟື້ນເມືອງໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຢ່າງບໍ່ເທົ່າທຽມຈາກຄວາມເຈັບປວດ ແລະ ການຂາດຄວາມຍຸຕິທໍາ ເພາະການແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດ. ການຂາດຊັບພະຍາກອນທີ່ເທົ່າທຽມ ແລະ ການຂາດຄວາມຍຸຕິທໍາກະທົບພວກເຮົາທຸກຄົນ ໂດຍຂັດຂວາງວິທີທີ່ປະເທດຂອງພວກເຮົາຈະສາມາດສ້າງຊຸມຊົນທີ່ປອດໄພ, ມີສຸຂະພາບດີ, ມີຄວາມຫວັງ ແລະ ມີຄວາມສຸກ.

ບຸລິມະສິດຂອງແຜນການນະໂຍບາຍຕໍ່ຕ້ານຜູ້ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດ:

ໃນເດືອນມິຖຸນາ 2020, ຜູ້ບໍລິຫານເຂດປົກຄອງ King, Dow Constantine, ແລະ ຜູ້ອໍານວຍການໜ່ວຍງານສາທາລະນະສຸກຂອງເຂດປົກຄອງ Seattle ແລະ King, Patty Hayes, ກ່າວວ່າ ການແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດຄືວິກິດດ້ານສາທາລະນະສຸກ. ເຂດປົກຄອງ King ແລະ ໜ່ວຍງານສາທາລະນະສຸກມີພັນທະຕໍ່ແຜນການເທົ່າທຽມດ້ານເຊື້ອຊາດເພື່ອແກ້ໄຂວິກິດນີ້ໃນໄລຍະຍາວ.

ພວກເຮົາຈະກ້າວໄປຂ້າງໜ້າດ້ວຍຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານເຊື້ອຊາດ, ຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານເສດຖະກິດ ແລະ ຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງລະບົບລັດຖະບານ. [ກຳນົດການຂອງນະໂຍບາຍປີ 2021-2022](#) ສະບັບໃໝ່ (ເວບໄຊແມ່ນມີໃຫ້ໃນພາສາອັງກິດເທົ່ານັ້ນ.) ຈາກເຂດປົກຄອງ King ລັດຖະບານຕັ້ງໃຈຝັງ ແລະ ຮັບຮູ້ວ່າ ປະສົບການໃນການດໍາລົງຊີວິດແຕ່ລະມື້ຂອງຄົນຜິວດໍາ ແລະ ຄົນຟື້ນເມືອງແມ່ນໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດທີ່ເປັນໂຄງສ້າງ ແລະ ຄວາມບໍ່ເທົ່າທຽມດ້ານເສດຖະກິດ.

ຫ້ອງການຜູ້ບໍລິຫານແມ່ນໃຫ້ຄວາມສໍາຄັນແກ່ຂົງເຂດນະໂຍບາຍທີ່ລະບຸໄວ້ຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້ເພື່ອບັບບຸງອໍານາດ, ຄວາມຮັ່ງມີ ແລະ ຄວາມເປັນຢູ່ທີ່ດີຂອງປະຊາຊົນທຸກຄົນ ໂດຍບໍ່ຈໍາແນກເຊື້ອຊາດຂອງພວກເຂົາ, ພວກເຂົາຈະອາໄສຢູ່ໃສ, Lao_10.20.20

ອາຊີບຂອງພວກເຂົາ ຫຼື ຈຳນວນທາງການເງິນ. ການປ່ຽນແປງເຫຼົ່ານີ້ໃນລະບົບ ແລະ ການລົງທຶນໃນຊຸມຊົນໃຫ້ຄວາມສຳຄັນແກ່ຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານສັງຄົມ, ເຊື້ອຊາດ ແລະ ເສດຖະກິດ.

ມັນຮັບປະກັນວ່າ

ຊັບພະຍາກອນຈະຖືກແບ່ງປັນຢ່າງເທົ່າທຽມກັນເພື່ອບັນລຸຄວາມຕ້ອງການທີ່ຕໍ່ເນື່ອງຂອງປະຊາຊົນທີ່ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບ ຢ່າງບໍ່ເທົ່າທຽມໃນເຂດປົກຄອງ King ໂດຍໃຫ້ຄວາມສຳຄັນແກ່ຄົນຜິວດຳ ແລະ ຄົນເພີ່ມເມືອງທີ່ຢູ່ໃນຊຸມຊົນຂອງພວກເຮົາ.

- ລະບົບກົດໝາຍອາຍາ
- ການພັດທະນາເສດຖະກິດ
- ສາທາລະນະສຸກ, ສຸຂະພາບດ້ານພຶດຕິກຳ ແລະ ການຈັດສັນບ້ານ
- ໂຄງສ້າງພື້ນຖານ ແລະ ສະພາບແວດລ້ອມ
- ການດຳເນີນງານພາຍໃນເຂດປົກຄອງ King

ໂຄງສ້າງຂອງນະໂຍບາຍໃຫ້ຄວາມສຳຄັນແກ່ການປ່ຽນແປງໃນລະດັບເຂດປົກຄອງ ພ້ອມທັງສະໜັບສະໜູນ ແລະ ສະເໜີການຮ່ວມມືໃຫ້ມີການປ່ຽນແປງໃນລະດັບເມືອງ, ລັດ ແລະ ລັດຖະບານກາງ.

ຂໍ້ສະເໜີດ້ານບໍລິການເຫຼົ່ານີ້ຖືກພັດທະນາຂຶ້ນ ໂດຍອີງໃສ່ການຮ້ອງຂໍ, ຄວາມຕ້ອງການໃນທັນທີ ແລະ ບູລິມະສິດສະເພາະທີ່ລັດຖະບານທ້ອງຖິ່ນ, ອົງກອນ ແລະ ຊຸມຊົນໄດ້ສື່ສານກັນ.

ນະໂຍບາຍ ແລະ [ຂໍ້ສະເໜີງົບປະມານ](#) ຂອງປີ 2021-2022 ປະກອບມີການສະສົມເງິນໂດຍສະເພາະສຳລັບໄລຍະຍາວ, ການປ່ຽນແປງຖາວອນໃນຂັ້ນຕອນຕ່າງໆຂອງເຂດປົກຄອງເພື່ອສະແດງຈຸດສຳຄັນ ແລະ ຄຸນຄ່າຕໍ່ຕ້ານຜູ້ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດຂອງພວກເຮົາ. ເປົ້າໝາຍຂອງກຳນົດການ ແລະ ງົບປະມານຂອງນະໂຍບາຍທີ່ໄດ້ຂຶ້ນແຜນໄວ້ແມ່ນເພື່ອບັນລຸຄວາມຕ້ອງການ ແລະ ນຳໃຊ້ການປ່ຽນແປງໃນທາງທີ່ດີສຳລັບຄົນຜິວດຳ ແລະ ຄົນເພີ່ມເມືອງ, ເດັກນ້ອຍ ແລະ ຄອບຄົວທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເຂດປົກຄອງ King.

ຫ້ອງການບໍລິຫານ ແລະ ໜ່ວຍງານສາທາລະນະສຸກຂອງເຂດປົກຄອງ King - ເຂດປົກຄອງ Seattle ແລະ King ຈະສືບຕໍ່ຮ່ວມມືກັບທ່ານ ແລະ ຈະເພິ່ງພາການຕອບໂຈດທີ່ຊຸມຊົນເປັນຫຼັກ ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາດຳເນີນການປ່ຽນແປງທີ່ຈຳເປັນເຫຼົ່ານີ້. ຕະຫຼອດວົງຈອນງົບປະມານ ແລະ ນະໂຍບາຍທີ່ຕໍ່ເນື່ອງ, ຄວາມພະຍາຍາມເຫຼົ່ານີ້ຈະສືບຕໍ່ເຮັດໃຫ້ຊັບພະຍາກອນອອກຫ່າງຈາກລະບົບ ແລະ ບໍລິການທີ່ພຽງແຕ່ຕອບສະໜອງຜົນຕາມມາເທົ່ານັ້ນ, ນຳໃຊ້ໃນການປ້ອງກັນທີ່ອີງໃສ່ຊຸມຊົນເປັນຫຼັກ ທີ່ເຮັດວຽກເພື່ອກຳຈັດຕົ້ນຕໍ ແລະ ຢຸດການສືບຕໍ່ຂອງຜົນຕາມມາທີ່ເຈັບປວດ ແລະ ເປັນອັນຕະລາຍ.

ການເພີ່ມກຳລັງ ແລະ

ການສົ່ງເສີມຄວາມພະຍາຍາມທີ່ອີງໃສ່ຊຸມຊົນເປັນຫຼັກຈະປ້ອງກັນບໍ່ໃຫ້ມີຄວາມຈຳເປັນຕ້ອງພົວພັນກັບລະບົບກົດໝາຍ, ຊ່ວຍສ້າງຄວາມໄວ້ວາງໃຈຄືນໃໝ່ ແລະ ສົ່ງເສີມການເປັນຢູ່ທີ່ດີຂອງຊຸມຊົນ. ການປ່ຽນແປງຢ່າງມີການໄຕ່ຕອງ ແລະ ສຳລັບໄລຍະຍາວໃນການແຈກຢາຍຊັບພະຍາກອນທີ່ຈຳເປັນຢ່າງເທົ່າທຽມຈະສ້າງຊຸມຊົນທີ່ມີສຸຂະພາບດີຂຶ້ນ, ມີຄວາມສຸກຂຶ້ນ, ມີຄວາມຫວັງ, ປອດໄພ ແລະ ຈະເລີນ ໂດຍຕົວແໜ້ນກັບຄວາມເທົ່າທຽມ ແລະ ຄວາມຍຸຕິທຳດ້ານເຊື້ອຊາດສຳລັບທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເຂດປົກຄອງ King.

ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ:

- ບຸລິມະສິດຂອງນະໂຍບາຍຕໍ່ຕ້ານຜູ້ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດໃນເຂດປົກຄອງ King
(ເວບໄຊ໌ແມ່ນມີໃຫ້ໃນພາສາອັງກິດເທົ່ານັ້ນ)
- ບຸລິມະສິດຂອງນະໂຍບາຍຕໍ່ຕ້ານຜູ້ແບ່ງແຍກເຊື້ອຊາດເພື່ອການສົ່ງເສີມ ແລະ ການຮ່ວມມື
(ເວບໄຊ໌ແມ່ນມີໃຫ້ໃນພາສາອັງກິດເທົ່ານັ້ນ)
- ນໍາພາດ້ວຍຄວາມຍຸຕິທໍາຕໍ່າຊື້ອຊາດໃນເຂດປົກຄອງ King(ເວບໄຊ໌ແມ່ນມີໃຫ້ໃນພາສາອັງກິດເທົ່ານັ້ນ)